
Szám: 41-9/2012. 
 

Jegyzıkönyv  
 
 
Készült: a Fejér Megyei Közgyőlés Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi 
Bizottság 2012. szeptember 26-i ülésérıl 
 
 
Jelen vannak:  Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke, 
 Dr. Szabadkai Tamás, a bizottság alelnöke, 
 Balogh Gergely a bizottság tagja, 
 Wurczinger Lóránt a bizottság tagja, 
 Árgyelán János a bizottság tagja 
 továbbá: 
 Baki Berta, a Fejérvíz Zrt. képviseletében, 
 Földesi Gábor, Csısz Község polgármestere, 
 Szili Miklós, Lovasberény Nagyközség polgármestere, 
 Dr. Müller Cecília, a Fejér Megyei Kormányhivatal  
 Népegészségügyi Szakigazgatási Szerve vezetıje 
 Dr. Gömöri Gábor Fejér Megyei Kormányhivatal  
 Népegészségügyi Szakigazgatási Szerve osztályvezetıje 
 Balsay István tanácsadó  
 Dr. Molnár Krisztián fıjegyzı 
 Dr. Kovács Zoltán aljegyzı 
 Kovácsné Dr. Kocsis Gabriella fıosztályvezetı 
 Galler Nándorné fıosztályvezetı 
 Igari Antal megyei fıépítész 
 Tóthné Czövek Erika jegyzıkönyvvezetı 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Köszöntötte a bizottság tagjait, a meghívott vendégeket és a hivatal munkatársait.  
Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mivel a bizottság 5 tagja közül 5 tag 
az ülésen jelen van. 
 
Javasolta, hogy jelen ülés keretében a bizottság a meghívóban szereplı napirendi 
pontokat tárgyalja meg azzal, hogy a 3.) számú napirendet a bizottság elsıként 
tárgyalja. 
Kérdés és hozzászólás nem lévén kérte a bizottság szavazatát a meghívóban 
szereplı napirendrıl. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 
 
Napirend:  
 
1. Beszámoló az országos ivóvízminıség-javító program megvalósulásáról az 

Európai Uniós elıírások figyelembe vételével a Fejér megyei települések 
vonatkozásában 
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2. Beszámoló a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének I. félévi 
teljesítésérıl 

3. Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosítására 
4. Javaslat Alap Község Településrendezési Terve elızetes véleményezésére 
5. Javaslat Ercsi Város Településszerkezeti Terve, Helyi Építési Szabályzata és 

Szabályozási Terve egyszerősített, részleges módosításának elızetes 
véleményezésére 

6. Javaslat Perkáta Nagyközség Településrendezési Terve II. sz. módosításának 
elızetes véleményezésére 

7. Javaslat Vértesboglár Településrendezési Terve és Helyi Építési Szabályzata 
módosításának elızetes véleményezésére 

8. Javaslat Székesfehérvár Településszerkezeti Terve, valamint Székesfehérvár 
Megyei Jogú Város külterületének ill. egyes belterületi területrészei szabályozási 
terve módosításának elızetes véleményezésére (Holland fasor mellett fekvı 
tömbre vonatkozóan) 

9. Javaslat Székesfehérvár Településszerkezeti Terve, valamint Székesfehérvár 
Megyei Jogú Város külterületének ill. egyes belterületi területrészei szabályozási 
terve módosításának elızetes véleményezésére (Alba Ipari Zóna és Budai kapu 
gazdasági területre vonatkozóan) 

10. Javaslat „Székesfehérvár – Boba vasútvonal fejlesztésével kapcsolatos 
Településszerkezeti és Szabályozási Terv” módosításának elızetes 
véleményezésére 

11. Egyebek 
 

1.) Beszámoló az országos ivóvízmin ıség-javító program megvalósulásáról 
az Európai Uniós el ıírások figyelembe vételével a Fejér megyei 
települések vonatkozásában  

 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
Megadta a szót Balsay István tanácsadó úr részére. 
 
Balsay István – tanácsadó: 
 
Külön köszöntötte az ülésen megjelent és a napirenddel kapcsolatban érintett 
polgármestereket, az ÁNTSZ vezetıjét, valamint a vízmővek képviselıjét. 
Szóbeli kiegészítésében röviden szólt a polgárdi fogyatékosokat ellátó intézmény 
ivóvíz-minıségi problémáiról, továbbá az ivóvíz-minıség EU-s normáiról. 
Elmondta, hogy a megyei önkormányzatnak koordinációs szerepvállalásra van 
szüksége az ivóvízminıség-javító program megvalósulásában.  
 
Dr. Müller Cecília – FMKH NSZSZ vezetıje: 
 
Megköszönte az ülésre szóló meghívást. Elmondta, hogy több alkalommal 
szorgalmazták az EU-s szabványoknak való megfelelést. Hangsúlyozta, hogy 
maximálisan támogatják a települések ez irányú pályázati törekvéseit, minden 
szakmai segítséget megadnak a program résztvevıinek, már megyei szinten is 
elérhetık. 
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Szili Miklós – Lovasberény Nagyközség polgármestere: 
 
Röviden tájékoztatta a jelenlévıket Lovasberényben az ivóvíz-minıség javítása 
érdekében megtett intézkedésekrıl, illetve lehetıségekrıl. Kérte az érintett 
szakhatóságok segítségét a jogszabályi elıírások betartásának elısegítése 
érdekében. 
 
Árgyelán János – a bizottság tagja: 
 
Azon véleményének adott hangot, miszerint nem lehet kérdés az, hogy ez a program 
megvalósuljon. Kérdésként tette fel ugyanakkor, hogy mibıl adódik az a különbség, 
hogy egyes helyeken meghaladja a határértéket az arzén, más helyeken nem. 
 
Szili Miklós – Lovasberény Nagyközség polgármestere: 
 
A kérdésre válaszolva tájékoztatásul elmondta, hogy Lovasberény területén három 
kút szolgáltatja az ivóvizet, melyek arzéntartalma eltérı egymástól. Az eltéréseket 
nem tudják befolyásolni, mert ezeket geológiai viszonyok határozzák meg.  
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megköszönte a hozzászólásokat. Több kérdés és hozzászólás nem lévén kérte a 
bizottság szavazatát az elıterjesztésben szereplı határozati javaslatról. 
 
 
A bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

77/2012. (IX.26.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Beszámoló az országos ivóvízminıség-javító program 
megvalósulásáról az Európai Uniós elıírások figyelembe vételével a Fejér megyei 
települések vonatkozásában” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 

2.) Beszámoló a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi  költségvetésének I. 
félévi teljesítésér ıl 

 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
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Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Hozzászólásában elmondta, hogy a megyei önkormányzat költségvetése a korábbi 
évekhez képest 1%-ra esett vissza, nem szerepelnek benne intézményi adatok, 
valamint a hivatal létszáma is jelentıs mértékben csökkent. 
Elmondta továbbá, hogy költségtakarékos gazdálkodásra nagy figyelmet fordít a 
megyei önkormányzat vezetése. A könyvvizsgálói vélemény alapján a 2012. elsı 
félévi költségvetési gazdálkodás a törvényi elıírásoknak megfelel és annak 
tudomásulvételét ajánlja a közgyőlés számára.  
Hangsúlyozta, hogy a megyei önkormányzat jelenlegi költségvetése minimum 
mőködést tesz lehetıvé.  
Végezetül megköszönte a hivatal Költségvetési és Pénzügyi Fıosztálya 
munkatársainak az anyag összeállítását. 
 
 
Árgyelán János – a bizottság tagja: 
 
Hozzászólásában elmondta, hogy összességében megfigyelhetı, hogy a legtöbb 
pénzt a hivatal, az elnöki kabinet és a rezsi költségek teszik ki. Véleménye szerint 
lényeges és fontosabb, a megyei önkormányzat törvényben meghatározott 
feladataira nincs pénz. 
 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Képviselı úr hozzászólására reagálva elmondta, hogy az új Áht. a kötelezettség-
vállalás tekintetében a megyei fıjegyzıt nevesíti. Ennek megfelelıen a kiadások 30 
%-a – bár azok nem mindig a hivatal konkrét tevékenységéhez kapcsolódnak - a 
hivatalban realizálódik. 
 
 
Balsay István – tanácsadó: 
 
Hozzászólásában kifejtette, hogy a területfejlesztési koncepció elemzı, programozó 
szakaszában vannak olyan források, amelyek technikai értelemben nem futnak 
keresztül a megyei önkormányzat költségvetésén, így a Tisztelt Képviselık a 
beszámoló során, részleteiben ezekhez kapcsolódó kiadásokkal sem találkoznak. 
 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megköszönte a hozzászólásokat. Több kérdés és hozzászólás nem lévén kérte a 
bizottság szavazatát az elıterjesztésben szereplı határozati javaslatról. 
 
 
A bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

78/2012. (IX.26.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Beszámoló a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi 
költségvetésének I. félévi teljesítésérıl” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 

3.) Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
módosítására  

 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Szóbeli tájékoztatójában elmondta, hogy plusz bevételek és plusz kiadások arányos 
kezelésérıl van szó az elıterjesztésben. Az NFM-tıl összesen 10 millió forintot kap a 
megyei önkormányzat, melybıl 5 millió forint a megszőnt fejlesztési tanácsoktól 
megörökölt hazai decentralizált programok szerzıdésállományához főzıdı feladatok, 
5 millió forint pedig az ez évi területfejlesztési tervezési feladatok ellátásának 
finanszírozását szolgálja. Elmondta, hogy többletbevételként szerepel a 
költségvetésben a munkáltatói kölcsönök törlesztési összegébıl befolyt bevétel. A 
többletbevétel terhére kívánja a vezetés a hivatalban használt nyomtatók bérleti 
konstrukciójának kiváltását megoldani.  
Szerepel továbbá az anyagban még, hogy az általános tartalékban szereplı 2 millió 
forintból 1 millió forint elnöki hatáskörbe történı átcsoportosítását kezdeményezi az 
elıterjesztı, mely összeg a megye életében fontos szerepet játszó szervezetek 
tevékenységének, rendezvények támogatását szolgálná.  
Tájékoztatta a bizottságot, hogy az önkormányzat könyvvizsgálója az anyag 
elfogadását javasolja a közgyőlésnek. 
 
Árgyelán János – a bizottság tagja: 
 
Hozzászólásában kifejtette, hogy ez az elsı év amikor a megyei közgyőlés 
csökkentett költségvetéssel dolgozik. A tervezett számokat elfogadásra javasolja, 
ugyanakkor véleménye szerint nagyobb hangsúlyt kellene a tartalékok képzésére 
fektetnie a testületnek, így nem javasolja elnöki hatáskörbe rendelni a 
tartalékkeretben lévı 1 millió forintot, az maradjon a testület hatáskörében. 
 
Tekintettel arra, hogy ellenzéki képviselıként nem lát bele a területfejlesztéssel 
kapcsolatos elıkészítı munkálatokba – mondotta így kérdésként tette fel, hogy mit 
takar a 4 millió forintos konzultációs fórum kiadásaira továbbadott összeg, valamint a 
területfejlesztési koncepció helyzetfeltáró részének támogatására biztosított összeg 
megjelölésénél a támogatásértékő mőködés kifejezés. 
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Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Válaszában elmondta, hogy a konzultációs fórum esetében tervezett 4 millió forint 
személyi és dologi kiadásokat tartalmaz. A két megyei jogú város a fórum 
létrehozásakor 3-3 millió forinttal támogatta a fórum mőködését, ebbıl finanszírozza 
a hivatal a papírt, a postaköltséget, stb., továbbá ebbıl az összegbıl történik a 
területfejlesztési tanácsadó úr bérjellegő kiadásainak fedezete.  
Képviselı úr második kérdésére válaszolva elmondta, hogy a támogatásértékő 
mőködés kifejezés személyi jellegő és dologi jellegő kiadásokkal jár. 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Hozzászólásában kifejtette, hogy támogatja az elıterjesztésben szereplı 1 millió 
forintnak elnöki hatáskörben történı elkülönítését. 
 
Több kérdés és hozzászólás nem lévén elsıként kérte a bizottság szavazatát 
Árgyelán János képviselı úr módosító indítványáról, miszerint hogy az 
elıterjesztésben szereplı általános tartalékban szereplı 2 millió forint terhére 1 millió 
forint ne kerüljön elnöki hatáskörben történı elkülönítésre. 
 
A bizottság 2 igen, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással a módosító indítványt nem 
támogatta. 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Ezt követıen kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben szereplı határozati 
javaslatról. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

79/2012. (IX.26.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
módosítására” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
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4.) Javaslat Alap Község Településrendezési Terve e lızetes 
véleményezésére  

 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Szóbeli tájékoztatójában kifejtette, hogy a település külterületi határán minısített 
ásványvíz-kút található, melyre palackozó üzemet kívánnak létesíteni. Az üzem 
területét kívánják más övezeti besorolásba átsorolni. Megfontolás tárgyát képezi 
környezetvédelmi szempontok figyelembe vétele miatt a területi átsorolás. Javasoljuk 
továbbá - mondotta, hogy a védelemre érdemes épületek megırzése érdekében a 
helyi építészeti örökségvédelmi rendelet és a szabályozási terv kerüljön 
újragondolásra. 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

80/2012. (IX.26.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Alap Község Településrendezési Terve elızetes 
véleményezésére” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 
5.) Javaslat Ercsi Város Településszerkezeti Terve,  Helyi Építési Szabályzata 

és Szabályozási Terve egyszer ősített, részleges módosításának el ızetes 
véleményezésére  

 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
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Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a településszerkezeti terv módosítása érinti 
a település egyes meglévı közútjain az önkormányzat által igényelt új győjtıúti 
szakaszok nyomvonalát. Módosításra kerül továbbá a településen lévı kamionmosó 
és kapcsolódó területeinek területfelhasználási besorolása, továbbá rögzítésre kerül 
a „Limes-út” nevő régészeti lelıhely határa.  
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

81/2012. (IX.26.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Ercsi Város Településszerkezeti Terve, Helyi Építési 
Szabályzata és Szabályozási Terve egyszerősített, részleges módosításának 
elızetes véleményezésére” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 
6.) Javaslat Perkáta Nagyközség Településrendezési Terve II. sz. 

módosításának el ızetes véleményezésére  
 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a módosítás egyrészt tartalmazza az építési 
tilalommal terhelt, csúszásveszélyes területbe tartozó, falusias lakóterületbe sorolt 
ingatlanok kertes mezıgazdasági övezetbe történı átsorolását, továbbá a település 
külterületi részének ipari gazdasági területbe történı átsorolását. 
 
Árgyelán János – a bizottság tagja: 
 
Hozzászólásában kérdésként vetette fel, hogy mit jelent az, hogy utcányi ingatlan 
esetében megszőntetik a falusias besorolást. 
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Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
A kérdésre válaszolva elmondta, hogy zárt kerti ingatlanokról van szó, melyek 
környezet- és talajvédelmi szempontok miatt kerülnek át kedvezı kertes 
mezıgazdasági övezetbe, zöldterületbe. 
 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Több kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésben szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

82/2012. (IX.26.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Perkáta Nagyközség Településrendezési Terve II. sz. 
módosításának elızetes véleményezésére” címő elıterjesztést és azt a 
közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 
7.) Javaslat Vértesboglár Településrendezési Terve és Helyi Építési 

Szabályzata módosításának el ızetes véleményezésére  
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a módosításban kezdeményezik az érintett 
terület általános mezıgazdasági terület gazdasági, kereskedelmi szolgáltató 
területbe történı sorolását. Elmondta továbbá, hogy a HÉSZ módosításával a 
település lakóterületein belül kialakítandó legnagyobb telekméret nagyságának 
maximalizálását kívánják rögzíteni. 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 
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Fejér Megye Közgy őlése 

Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 
83/2012. (IX.26.) számú 

Határozata 
 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Vértesboglár Településrendezési Terve és Helyi Építési 
Szabályzata módosításának elızetes véleményezésére” címő elıterjesztést és azt a 
közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 
8.) Javaslat Székesfehérvár Településszerkezeti Ter ve, valamint 

Székesfehérvár Megyei Jogú Város külterületének ill . egyes belterületi 
területrészei szabályozási terve módosításának el ızetes véleményezésére 
(Holland fasor mellett fekv ı tömbre vonatkozóan)  

 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében ismertette, hogy az elıterjesztésben szereplı telektömb 
területfelhasználásának módosítását kezdeményezték, pontosabban Gip területbıl 
Gksz területbe történı átsorolását. A HÉSZ módosításánál javasoljuk figyelembe 
venni – mondotta, hogy a legkisebb zöldfelületi mutató esetén a tervezett 15 % 
helyett az OTÉK-nak megfelelı elıírás (20 %) meghatározását. 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Fejér Megye Közgy őlése 

Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 
84/2012. (IX.26.) számú 

Határozata 
 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Székesfehérvár Településszerkezeti Terve, valamint 
Székesfehérvár Megyei Jogú Város külterületének ill. egyes belterületi területrészei 
szabályozási terve módosításának elızetes véleményezésére (Holland fasor mellett 
fekvı tömbre vonatkozóan)” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra 
javasolja. 
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9.) Javaslat Székesfehérvár Településszerkezeti Ter ve, valamint 
Székesfehérvár Megyei Jogú Város külterületének ill . egyes belterületi 
területrészei szabályozási terve módosításának el ızetes véleményezésére 
(Alba Ipari Zóna és Budai kapu gazdasági területre vonatkozóan)  

 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Az elıterjesztésbıl kiemelve hozzászólásában elmondta, hogy közlekedésbiztonsági 
szempontból szükséges felülvizsgálni az érintett terület 7-es számú fıúthoz 
csatlakozó csomópontot. Hangsúlyozni kell továbbá – mondotta, a tervezési területen 
belül lévı zöldfelületek kiterjedésének, állapotának, folytonosságának megırzését, a 
biológiai aktivitás szinten tartását. 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Fejér Megye Közgy őlése 

Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 
85/2012. (IX.26.) számú 

Határozata 
 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Székesfehérvár Településszerkezeti Terve, valamint 
Székesfehérvár Megyei Jogú Város külterületének ill. egyes belterületi területrészei 
szabályozási terve módosításának elızetes véleményezésére (Alba Ipari Zóna és 
Budai kapu gazdasági területre vonatkozóan)” címő elıterjesztést és azt a 
közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 
10.) Javaslat „Székesfehérvár – Boba vasútvonal fej lesztésével kapcsolatos 

Településszerkezeti és Szabályozási Terv” módosítás ának elızetes 
véleményezésére  

 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdése, véleménye 
valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
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Igari Antal – megyei fıépítész: 
 
Az elıterjesztésbıl kiemelve hozzászólásában elmondta, hogy a tanulmányterv két 
változatot tartalmaz a csomópont kialakításához. Ismertette a jelenlévıknek a 
változatok elınyeit és hátrányait. 
 
 
Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke: 
 
Kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslatról. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Fejér Megye Közgy őlése 

Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 
86/2012. (IX.26.) számú 

Határozata 
 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat „Székesfehérvár – Boba vasútvonal fejlesztésével 
kapcsolatos Településszerkezeti és Szabályozási Terv” módosításának elızetes 
véleményezésére” címő elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 
11.) Egyebek  
 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb napirend nem lévén megköszönte a bizottság munkáját és az ülést bezárta.  
 
 

Kmf. 
 
 

Dr. Sükösd Tamás 
a bizottság elnöke 

 
 
 


